

THE 1ST INTERNATIONAL CONFERENCE OF LINGUISTIC STUDIES المؤتمر الدّولي الأوّل للدّراسات اللّغوية

تحت عنوان: الدراسات اللغوية وتطلعاتها في القرن الحادي والعشرين "نحو مستقبل مشرق للدراسات اللغوية"

THE 1ST. INTERNATIONAL CONFERENCE OF LINGUISTIC STUDIES & Its Prospects In The 21st Century (ICLS 2015)

"Towards A Brighter Future For Linguistic Studies"

> 9-10 December 2015 . و-10 ديسمبر 2015 م

Al-Madinah International University, Malaysia

Foreword

Proceeding on the basis of the role played by language and its sciences in the preservation of the identity and culture of the Ummah, linguistic disciplines have achieved great successes in all theoretical as well as applied areas.

The integration between linguistics and the natural, human and technical sciences has originated new linguistic areas, and produced innovative scientific fields. Arab and non-Arab researchers have contributed enormously to the enrichment of linguistic research, and proposed new strategies for the development of linguistic studies programs in the educational institutions; a matter which helped in the reformation of curricula and linguistic studies. This resulted in the emergence of various experiences on language teaching and learning, and the appearance of modern theories in light of the society's needs in the 21st century. This led to so many achievements and applications at the level of individuals, institutions, organizations and universities.

In pursuit of detecting such experiences, theories and curricula, and as a commitment of the Al-Madinah International University to fulfil the vow it took upon herself to disseminate the Arabic language sciences and linguistic studies, the idea of this conference came out so as to help raise issues, discuss present challenges, collect scattered works, unify visions, concert efforts, exchange ideas, overcome obstacles, present and develop solutions to persistent problems. All this will surely lead to reaching an agreement and finding a common ground that may be regarded as a starting point towards enriching the cognitive as well as the scientific arena.

Objectives:

- To expand the circle of research development and exchange ideas among researchers;
- . To make use of various experiences and present successful models in language teaching;
- To learn about modern strategies and the outcomes of the linguistic theories designed for developing linguistic studies programs in the educational institutions; and
- To propose developmental visions for linguistic research based on the needs of the society in the 21st century.

Conference Themes:

- Modern strategies for the development of language learning programs in educational institutions;
- Assessment of the trends of language learning curricula and the philosophy behind each;
- Modern educational technologies employed in teaching Arabic;
- · Language teaching: Various experiences:
- . Arabic studies in light of the needs of the society in the 21st century:
- · Modern linguistic theories' outcomes and applications;
- · Language teaching: Efforts and obstacles;
- · Language teaching for various purposes.

Organizer:

Al-Madinah International University, Shah Alam, Malaysia

Participation.

The conference welcomes scholars, researchers and students of linguistics from all educational institutions and universities; linguistic and cultural associations are also invited to participate either through submitting papers, or attending discussion sessions, or organizing cultural and/or media shows.

Conference languages:

Arabic, English and Malay

Important dates:

Conference proceedings : 9 - 10 December 2015
Deadline for receipt of abstracts : 31st August 2015
Deadline for receipt of full-text papers : 31st October 2015

Abstract and paper requirements:

Please format your abstract and paper in the following way:

- 1. The paper must be within the scope of the conference themes.
- 2. The abstract must not exceed one page (including references if any).
- 3. The paper should be authentic, and methodologically, grammatically and stylistically sound.
- 4.It should neither be previously published, nor submitted to a third-party.
- 5.The front page of the paper should have the following details: research title, name of the researcher, his academic title and academic affiliation.
- 6. The paper must not exceed 25 pages.
- 7. The paper will be refereed by the Academic Committee of the conference.
- 8. Please format your paper in the following way:
 - a. Arabic Papers must be written in Traditional Arabic 16; English and/or Bahasa Malaysia papers must be written in Times New Roman 12 (do not use all caps, no bold print).
- b. Arabic footnotes must be written in Traditional Arabic 12; English and/or Bahasa Malaysia footnotes must be written in Times New Roman 8.
- c. Provide two copies of the paper: one in (doc, docx) format and another in (PDF).

Abstracts and full-text papers can be submitted via email. Please send your abstract and paper to the following address: ICLS2015@MEDIU.EDU.MY

Publication:

Abstracts will be gathered in a printed abstract book. All participants will receive a CD-ROM with all full-text papers.

Registration fees:

Participants	Fees		
From outside Malaysia	300 US Dollar		
From outside Malaysia (without a paper)	200 US Dollar		
From Malaysia	500 Ringgit		
From Malaysia (without a paper)	200 Ringgit		
Students	300 Ringgit		

Registration fees shall include: Abstract printed book, CD-ROM with all full-text papers, conference handbag, meals and snacks during the conference proceedings.

Note: The Conference Organizer will NOT be responsible for accommodation, travel or transportation expenses.

Registration fees should be paid to the following:

Payment made to : AI MADINAH INTERNATIONAL UNIVERSITY
Bank Name : HSBC AMANAH MALAYSIA BERHAD

Bank Account No : 050-009463-901 SWIFT CODE : HMABMYKL

Bank Address : G12, 13 & 14 GROUND FLOOR

PLAZA SHAH ALAM

NO.2 JALAN TENGKU AMPUAN ZABEDAH E9/E

SEKSYEN 9 40100 SHAH ALAM.

Please forward the copy of the payment slips to our contact person

(Assoc. Pr. Dr. Daud Abd. Quadir Elega, daud.elega@mediu.edu.my) once the payment is made.

Venue:

Al-Madinah International University, Shah Alam, Malaysia

Address for correspondence:

Secretariat of ICLS2015,

Al-Madinah International University (MEDIU) 11th Floor I Plaza MasalamIE/9E 2, Jalan Tengku

Ampuan Zabedah I 40100 Shah Alam I Selangor I Malaysia.
Tel: +603 55 11 3939 Ext; 226 Fax: +603 55 11 3940 Mobile No.: +601 11 62 67705

E-mail : icls2015@mediu.edu.my
Website : http://icls2015.mediu.edu.my

تمهيد:

انطلاقًا من الدّور الذي تضطلع به اللغمّ وعلومها في الحفاظ على هوية الأمنة وثقافتها، فلقد حققت هذه العلوم اللغوية نجاحات كييرة في كلّ المجالات النّظرية والتّطبيقية. و اندمجت مع العلوم الإنسانين والطبيعين والتقنين فولدت تخصصات لغوين جديدة، وأنتجت حقولاً علمية مبتكرة. ولقد أسهم الباحثون العرب والأجانب في إثراء البحوث اللَّغوية، واقترحوا استراتيجيات حديثة لتطوير برامج الدراسات اللغوية في المؤسسات التعليمية، وقد ساعد ذلك في تقويم المناهج والدّراسات اللسانيت، فنتج عنها ظهور تجارب شتّى في تعليم وتعلّم اللّغة، واستحداث نظريات حديثة في ضوء احتياجات المجتمع في القرن الحادي والعشرين، ممًا أدّى إلى تحقيق كثير من الإنجازات والتّطبيقات على مستوى الأفراد والمؤسّسات والهيئات والجامعات. وسعيًا إلى الكشف عن مثل هذه التّجارب وتلكم النّظريات والمناهج، ووفاءَ من جامعت المدينت العالميت بالعهد الذي قطعته على نفسها باعتبارها محرابا لنشر علوم العربية والدّراسات اللّغوية، جاءت فكرة هذا المؤتمر، لطرح القضايا، ومناقشة التَحدِّيات، وجمع الشّتات، وتوحيد الرَوْى، وتضافر الجهود، وتلاقح الأفكار، وعرض الاقتراحات، وتحاشى العوائق، ووضع حلول للمشكلات؛ للوصول إلى كلمت سواء وأرضيت ثابتت وجعلها نقطت ارتكاز وانطلاق لإثراء هذا الجانب المعرفي والعلمي

موضوع المؤتمر: الدراسات اللَغوية وتطلّعاتها في القرن الحادي والعشرين

شعار المؤتمر: "نحو مستقبل مشرق للدراسات اللغوية "

أهداف المؤتمر:

يهدف هذا المؤتمر إلى ما يأتي:

- توسيع دائرة تطوير الأبحاث وتبادل الأفكاريين الباحثين
- الإفادة من التجارب المتنوعة وعرض النماذج الناجحة منها في تعليم اللغات
- الوقوف على الاستراتيجيات الحديثة ومخرجات النظريات التعليمية اللغوية لتطوير برامج الدراسات اللغوية في المؤسّسات التعليمية
 - افتراح رؤى تطويرية للبحوث اللغوية في ضوء احتياجات المجتمع في القرن الحادي والعشرين

محاور المؤتمر:

- استراتيجيات حديثة لتطوير برامج الدراسات اللغوية في
 المؤسسات التّعليمية
- تقويم اتجاهات المناهج التعليمية للدراسات اللغوية وفلسفاتها
 - التقنيات التعليمية الحديثة في تعليم اللغة العربية
 التجارب المتنوعة في تعليم اللغات
 - البحوث العربية في ضوء احتياجات المجتمع في القرن الحادي والعشرين
- مخرجات النظريات اللغوية الحديثة وتطبيقاتها على أرض الواقع
 - جهود وعوائق في تعليم اللغات
 - تعليم اللغة لأغراض متنوعة

الجهم المنظمم: جامعم المدينة العالمية شاه علم ماليزيا

شاركت:

يرحِب المؤتمر بالعلماء والباحثين والطّلاب في الدراسات اللغوية من كافت المؤسسات التعليمية والجامعات، والجمعيات اللغوية والثقافية للمشاركة في المؤتمر بتقديم ورقة بحثية، أو المشاركة بحضور جلسات المناقشات، أو تنظيم معارض ثقافية وإعلامية لغات المؤتمر: اللغة العربية واللغة الإنجليزية واللغة الملايوية

مواعيد مهمت:

تاريخ انعقاد المؤتمر : 9-2015/12/10م آخر موعد لتسليم ملخصات الأبحاث : 08/31/2015م آخر موعد لتسليم الأبحاث كاملت : 2015/10/31 م

رسوم التسجيل: ويون الإعلام الله المنافقة المنافقة المنافقة المنافقة المنافقة المنافقة المنافقة المنافقة المنافقة

100 00	الرّسوم	CHEST .	أصناف المشاركة
1 10	دولار أمريكي	300	المشاركون بورقت من خارج ماليزيا
	دولار أمريكي	200	المشاركون بدون ورقتمن خارج ماليزيا
	رنجيت ماليزي	500	المشاركون بورقتمن ماليزيا
	رنجيت ماليزي ا	200	المشاركون بدون ورقتمن ماليزيا
300	رينجيت ماليزي	300	طلاب الجامعات المشاركون بورقت

تشمل رسوم التسجيل: نسخة كتاب المؤتمر في قرص مضغوط لأوراق المشاركين، وحقيبة المؤتمر، والوجبات الغذائية أثناء وقائع المؤتمر

ملحوظة: الجهة المنظمة للمؤتمر لا تتحمل نفقات الإقامة والسفر والتنقلات

يرجى تسديد رسوم المؤتمر بالطريقة الموضحة في صفحة التسجيل على موقع المؤتمر. وتُرسل نسخة من إيصال تسديد الرسوم إلى (الأستاذ daud.elega@mediu.edu.my)

مكان انعقاد المؤتمر: جامعة المدينة العالمية ـ شاه عالم ـ ماليزيا اللجنة العليا للمؤتمر:

المدير التنفيذي للجامعة الأستاذ الدكتور راعي المؤتمر محمد بن خليفة التميمي

وكيل الجامعة للشَّنُون الأكاديمية رئيس المؤتمر الأستاذ المشارك الدكتور وان مت سليمان

الأستاذ المشارك الدّكتور داود عبد القادر سكرتير المؤتمر إيليغا

الأستاذ المشارك الدَكتور عبد الرَحيم عضوًا إسماعيل

الأستاذ المساعد الذكتور سيكو توري

الأستاذ المساعد الدكتور مأمون جاموس

الأستاذ المساعد الدكتور السيد سالم مضؤا

السيد محمد منتظر عضوا

عناوين التواصل:

العنوان:

Al-Madinah International University (MEDIU) 11th Floor | Plaza Masalam|E/9E 2, Jalan Tengku Ampuan Zabedah | 40100 Shah Alam | Selangor | Malaysia.

Tel : +603 55 11 3939 Ext: 226 : ناماتف

الفاكس : 4603 55 11 3940 : الفاكس

جوال : 400 Mob:+601 11 62 67705

البريد الإلكتروني: icls2015@mediu.edu.my الموقع الإلكتروني: http://icls2015.mediu.edu.my